
Bijiage: Aanvullend overzicht inhoudelijke correspondentie met hoogleraren, op basis van
onderzoek administratie stand 3 februari, 15.00 uur.

Van:
Verzonden: woensdag 3 februari 2016 13:56
Aan:

Van:
Verzonden: woensdag 29ju11 2015 17:44
Aan:
CC:
Onderwerp: EW: onderzoek naar aw

Geachte heer Grapperhaus, beste Ferdinand,

Dank voor uw toezegging mee te werken als ‘tegenlezer’ van het onderzoek dat minister Asscher laat doen naar
aigmeen verbindendverklaring (avv).
Wat kunt u verwachten en wat vraag ik van u? Hierbij alvast enige informatie, mede in verband met vakanties.

Op 17 augustus zal Regioplan het rapport aan u toemailen in de ‘pre-definitieve’ versie. Onderzoeksleider bij
Regioplan is Jos Mevissen took in cc). De formele oplevering van het rapport staat gepland voor begin september.
Het kabinet heeft toegezegd dat het rapport ook begin september naar de Kamer gaat, vergezeld van een reactie
van het kabinet. 1k verzoek u dan ook uiterlijk in de eerste week van september uw reactie aan mij toe te zenden.

1k ben blij dat alle benaderde hoogleraren hebben toegezegd. Daarnaast zal ook het CPB nog op het rapport
reageren. 1k wil u alien de zelfde vraag voorieggen. Op basis van eerdere concepten wordt kort gezegd de
inhoudelijke uitkomst van het rapport dat het instrument avv binnen het huidige model op zich functioneert, en dat
de modernisering van de onderliggende cao’s het springende punt is. Daarnaast worden ontwikkeiingen
gesignaleerd die een bedreiging (kunnen) zijn voor het instrument/model. De bedoeling is met het rapport een
feitelijke bodem te leggen onder het politieke debat. Een tweede doel (ingegeven door de VVD/D66 motie) is
mogelijke verbeteringen in kaart te brengen die de legitimiteit van het systeem kunnen verhogen. Mijn vraag aan U

is daarom primair te reflecteren op de in het rapport gesignaleerde ontwikkelingen en hoe het instrument avv (en
het cao-model) op de toekomst kan worden toegesneden. Het is de bedoeling met het rapport en uw reacties de
beleidsdiscussie te voeden. Uw bijdrage wordt dan oak in beginsel tegeIijk met het rapport en de kabinetsreactie
aan de Kamer gezonden, in de aanloop naar een nag te plannen kamerdebat over cao/avv.

De formele kant van uw bijdrage kan ik vanwege afwezigheid van (tekenbevoegde) directie pas tijdens de opdracht
afwikkelen. Voor deze opdracht zal ik eind augustus een opdracht tot dienstverlening toezenden, gebaseerd op €
175,- op uurbasis. De tegenlezers gaven aan (gemiddeld) ongeveer een dag aan het onderzoek te zuilen besteden.

1k dank u nogmaals voor uw medewerking. Mocht u nog vragen hebben dan verzoek ik u contact op te nemen met
mijn coilega. die mij vervangt tijdens venal.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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Van:
Verzonden: woensdag 3 februari 2016 13:56
Aan:

Van:
Verzonden: woensdag 29 juli 2015 17:42
Aan:
CC:
Onderwerp: FW: onderzoek naar aw

Geachte heer Gautier,

Dank voor uw toezegging mee te werken als ‘tegenlezer’ van het onderzoek dat minister Asscher laat doen naar
aigmeen verbindendverklaring (avv).
Wat kunt u verwachten en wat vraag ik van u? Hierbij alvast enige informatie, mede in verband met vakanties.

Op 17 augustus zal Regioplan het rapport aan u toemailen in de ‘pre-definitieve’ versie. Onderzoeksleider bij
Regioplan is Jos Mevissen (ook in cc). De formele oplevering van het rapport staat gepland voor begin september.
Het kabinet heeft toegezegd dat het rapport ook begin september naar de Kamer gaat, vergezeld van een reactie
van het kabinet. 1k verzoek u dan ook uiterlijk in de eerste week van september uw reactie aan mij toe te zenden.

1k ben blij dat alle benaderde hoogleraren hebben toegezegd. Daarnaast zal ook het CPB nog op het rapport
reageren. 1k wil u alien de zelfde vraag voorleggen. Op basis van eerdere concepten wordt kort gezegd de
inhoudelijke uitkomst van het rapport dat het instrument avv binnen het huidige model op zich functioneert, en dat
de modernisering van de onderliggende cao’s het springende punt is. Daarnaast worden ontwikkelingen
gesignaleerd die een bedreiging (kunnen) zijn voor het instrument/model. De bedoeling is met het rapport een
feitelijke bodem te leggen onder het politieke debat. Een tweede doel (ingegeven door de VVD/D66 motie) is
mogelijke verbeteringen in kaart te brengen die de legitimiteit van het systeem kunnen verhogen. Mijn vraag aan u
is daarom ptimair te reflecteren op de in het rapport gesignaleerde ontwikkelingen en hoe het instrument avv (en
het cao-model) op de toekomst kan worden toegesneden. Het is de bedoeling met het rapport en uw reacties de
beleidsdiscussie te voeden. Uw bijdrage wordt dan ook in beginsel tegelijk met het rapport en de kabinetsreactie
aan de Kamer gezonden, in de aanloop naar een nog te plannen kamerdebat over cao/avv.

De formele kant van uw bijdrage kan ik vanwege afwezigheid van (tekenbevoegde) directie pas tijdens de opdracht
afwikkelen. Voor deze opdracht zal ik eind augustus een opdracht tot dienstverlening toezenden, gebaseerd op €
175,- op uurbasis. De tegenlezers gaven aan (gemiddeld)ongeveer een dag aan het onderzoek te zullen besteden.

1k dank u nogmaals voor uw medewerking. Mocht u nog vragen hebben dan verzoek ik u contact op te nemen met
mijn collega die mij vervangt tijdens verlof.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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Van:
Verzonden: woensdag 3 februari 2016 13:55
Aan:
Onderwerp: FW: onderzoek naar avv

Van:
Verzonden: woensdag 29 juli 2015 17:30
Aan:
CC:
Onderwerp: onderzoek naar aw

Geachte mevrouw Baarsma,

Dank voor uw toezegging mee te werken als ‘tegenlezer’ van het onderzoek dat minister Asscher laat doen naar
algmeen verbindendverkiaring (avv).
Wat kunt u verwachten en wat vraag ik van u? Hietbij alvast enige informatie, mede in verband met vakanties.

Op 17 augustus zal Regioplan het rapport aan u toemailen in de ‘pre-definitieve’ versie. Onderzoeksleider bij
Regioplan is Jos Mevissen (ook in cc). De formele oplevering van het rapport staat gepland voor begin september.
Het kabinet heeft toegezegd dat het rapport ook begin september naar de Kamer gaat, vergezeld van een reactie
van het kabinet. 1k verzoek de tegenlezers dan ook uiterlijk in de eerste week van september hun reactie aan mij toe
te zenden. Met u zal contact worden opgenomen voor een interview.

1k ben blij dat alle benaderde hoogleraren hebben toegezegd. Daarnaast zal ook het CPB nog op het rapport
reageren. 1k wil u alien de zelfde vraag voorleggen. Op basis van eerdere concepten wordt kort gezegd de
inhoudelijke uitkomst van het rapport dat het instrument avv binnen het huidige model op zich functioneert, en dat
de modernisering van de onderliggende cao’s het springende punt is. Daarnaast worden ontwikkelingen
gesignaleerd die een bedreiging (kunnen) zijn voor het instrument/model. De bedoeling is met het rapport een
feitelijke bodem te leggen onder het politieke debat. Een tweede doel (ingegeven door de VVD/D66 motie) is
mogelijke verbeteringen in kaart te brengen die de legitimiteit van het systeem kunnen verhogen. Mijn vraag aan u
is daarom primair te reflecteren op de in het rapport gesignaleerde ontwikkelingen en hoe het instrument avv (en
het cao-model) op de toekomst kan worden toegesneden. Het is de bedoeling met het rapport en uw reacties de
beleidsdiscussie te voeden. Uw bijdrage wordt dan ook in beginsel tegelijk met het rapport en de kabinetsreactie
aan de Kamer gezonden, in de aanloop naar een nog te plannen kamerdebat over cao/avv.

De formele kant van uw bijdrage kan ik vanwege afwezigheid van (tekenbevoegde) directie pas tijdens de opdracht
afwikkelen. Voor deze opdracht zal ik eind augustus een opdracht tot dienstverlening toezenden, gebaseerd op €
175,- op uurbasis. De tegenlezers gaven aan (gemiddeld) ongeveer een dag aan het onderzoek te zullen besteden.

1k dank u nogmaals voor uw medewerking. Mocht u nog vragen hebben dan verzoek ik u contact op te nemen met
mijn collega die mij vervangt tijdens verlof.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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Van:
Verzonden: woensdag 3 februari 2016 13:54
Aan:
Onderwerp: FW: onderzoek naar avv

Van:
Verzonden: woensdag 29 juli 2015 17:33
Aan:
CC:
Onderwerp: onderzoek naar aw

Geachte heer Hartog,

Dank voor uw toezegging mee te werken als ‘tegenlezer’ van het onderzoek dat minister Asscher laat doen naar
aigmeen verbindendverklaring (avv).
Wat kunt u verwachten en wat vraag ik van u? Hierbij alvast enige informatie, mede in verband met vakanties.

Op 17 augustus zal Regioplan het rapport aan u toemailen in de ‘pre-definitieve’ versie. Onderzoeksleider bij
Regioplan is Jos Mevissen took in cc). De formele oplevering van het rapport staat gepland voor begin september.
Het kabinet heeft toegezegd dat het rapport ook begin september naar de Kamer gaat, vergezeld van een reactie
van het kabinet. 1k verzoek u dan ook uiterlijk in de eerste week van september uw reactie aan mij toe te zenden.

1k ben blij dat alle benaderde hoogleraren hebben toegezegd. Daarnaast zal ook het CPB nog op het rapport
reageren. 1k wil u allen de zelfde vraag voorleggen. Op basis van eerdere concepten wordt kott gezegd de
inhoudelijke uitkomst van het rapport dat het instrument avv binnen het huidige model op zich functioneert, en dat
de modernisering van de onderliggende cao’s het springende punt is. Daarnaast worden ontwikkelingen
gesignaleerd die een bedreiging (kunnen) zijn voor het instrument/model. De bedoeling is met het rapport een
feitelijke bodem te leggen onder het politieke debat. Een tweede doel (ingegeven door de VVD/D66 motie) is
mogelijke verbeteringen in kaart te brengen die de legitimiteit van het systeem kunnen verhogen. Mijn vraag aan u
is daarom primair te reflecteren op de in het rapport gesignaleerde ontwikkelingen en hoe het instrument avv (en
het cao-model) op de toekomst kan worden toegesneden. Het is de bedoeling met het rapport en uw reacties de
beleidsdiscussie te voeden. Uw bijdrage wordt dan ook in beginsel tegelijk met het rapport en de kabinetsreactie
aan de Kamer gezonden, in de aanloop naar een nog te plannen kamerdebat over cao/avv.

De formele kant van uw bijdrage kan ik vanwege afwezigheid van ftekenbevoegde) directie pas tijdens de opdracht
afwikkelen. Voor deze opdracht zal ik eind augustus een opdracht tot dienstverlening toezenden, gebaseerd op €
175,- op uurbasis. De tegenlezers gaven aan (gemiddeld) ongeveer een dag aan het onderzoek te zullen besteden.

1k dank u nogmaals voor uw medewerking. Mocht u nog vragen hebben dan verzoek ik u contact op te nemen met
mijn collega die mu vervangt tijdens verlof.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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